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Rückerstattung der Meldegelder 
 

Laut Ausschreibung erstatten wir bei Erreichen der Normzeiten in den Einzelwettbewerben 5,50 Euro des 
gezahlten Meldegeldes zurück. Des Weiteren erstatten wir 20,00 Euro der Vereinsgrundgebühr bei 
ordnungsgemäßer Gestellung der geforderten Kamprichter. 
 
Das Geld wird auf das jeweilige Vereinskonto zurück überwiesen. Bitte teilen Sie uns auf dem unten stehenden 
Abschnitt Ihre Bankverbindung mit und geben ihn spätestens bis Sonntagabend, den 25.11.2018 zum 
Wettkampfende am Informationspunkt ab, da sonst keine Rückzahlung erfolgen kann! 
Die Überweisung erfolgt dann kurzfristig nach Ende des Meetings. 
 
Mit freundlichen Grüßen 
 
Siegfried Wernsdorf 
Fachwart für Finanzen 
 

 
Reimbursement of the entry fees 
 
According to the invitation, if the competitor matches the qualifying time or is below it in one particular race, we 
will reimburse 5.50 Euro for that race. In addition to that we will reimburse 20.00 Euro of the basic fee if you 
provided the requested amount of referees. 
 
We will transfer the reimbursement to your team- / club-account shortly after the meet. 
 
We kindly ask you to fill in this form and leave it at our information desk by Sunday evening (November 25

th
) at 

the end of the event at the latest. Otherwise no reimbursement of the entry fees will be granted. 
 
Best regards 
Siegfried Wernsdorf 
Treasurer 
 

 

Rückerstattung der Meldegelder 
 
 

Verein / Club:  _____________________________________________________ 
 

Kontoinhaber / Account holder: _____________________________________________________ 
 
Name der Bank / Name of bank: _____________________________________________________ 
 
IBAN: _____________________________________________________ 
 
BIC: _____________________________________________________ 
 
 
 
 
 

Unterschrift / Signature:  _____________________________________________________ 


